
The Australian Classroom
At Lakes Grammar we have a dedicated language room. This means that 
students benefit from a colourful and culturally appropriate language learning 
environment. Usually tables are set up in groups to encourage collaborative 
learning. The walls are often decorated with posters, cards, cultural objects, 
and other stimulus material. Some of which have been produced by the 
students. 
澳大利亚的教室
Lakes Grammar学校设有专门的中文教室，为学生提供五彩缤纷和富有浓厚文化
气息的语言学习环境。通常几张课桌围成一组以便学生进行合作型学习。墙上装
饰着各种宣传海报、语言卡片、小挂件和其他激发性学习材料，有些还是学生们
自己制作的。

Working with Australian Teachers
Australian teachers are dedicated, hardworking and strive to help their students 
learn well. This means that they often have very busy schedules. It is important 
that you feel comfortable to approach your supervising teacher when needed, 
but endeavour to solve any issues prior to going to them.  Remember that your 
supervising teacher is your greatest ally and can help you understand Austral-
ian students, classrooms and schools. 
澳大利亚的教师
澳大利亚的教师工作专注、勤恳且竭力帮助学生提高学习效果。这也意味着他们
的工作日程非常繁忙。如果有需要，作为中文助教，你尽可以放心地向指导教师
求助，记住你的指导教师是你最强大的同盟，他/她会帮助你更了解澳大利亚学
生、教学和学校的情况。但是在此之前，你要自己先努力解决遇到的问题。

How to avoid behavioural issues
•	 Keep them busy
•	 Make it fun
•	 Use encouragement
•	 Remind students about expectations
If things continue to go wrong:
1)	 give the student a warning; “If you continue to behave like this I will 	
	 have to take your name down.”
2)	 take their name down
3)	 Remove them from the group and send them to the supervising teacher.
如何对待问题学生
•	 让他们忙起来
•	 让课堂活动充满乐趣
•	 对他们多加鼓励
•	 不时提醒他们活动目标
如果他们仍然我行我素，则对他们：
1)	 提出警告
2)	 记下名字
3)	 交由监管老师
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What to expect from Australian Students
Australian students are independent, active, creative and expect learning to be 
relevant. If learning activities do not cater for this, they may become distracted 
easily. You should expect Australian students to want to know who you are, and 
where you come from. They will be interested in learning Chinese because they 
are interested in you. The students may also ask you general questions about 
China.
澳大利亚的学生
澳大利亚的学生独立、活跃、有创造力，同时希望所学内容和自己有密切关系。
如果教学活动不能针对他们这些特点，满足他们这些期望，学生在课堂上就很容
易分心。澳大利亚的学生很想知道你的个人情况，例如你是谁、从哪儿来等等。
他们对你感兴趣，然后才会对学中文感兴趣。他们也会问你许多关于中国方方面
面的问题题。

How to interact with Australian Students
Try to interact with students in Chinese rather than English as much as 
possible. When speaking with students, feel free to share who you are and 
what’s important to you. It is your job to make learning Chinese exciting 
and enjoyable. Encourage students to listen for the main idea and focus on 
communication rather than accuracy.
如何与澳大利亚学生互动
尽可能多使用汉语与学生交流，尽可能少使用英语。和同学们聊天时，尽管放心
地告诉他们你的个人情况，或者你的个人观点。你的工作是让中文课变得更扣人
心弦、轻松愉悦。鼓励学生们在听你说话时抓住主要意思；和你沟通时把注意力
集中在畅所欲言上，而不要顾及语言表达是否准确、标准。

The structure of a small group language time
•	 3 or 4 groups of 5-8 students
•	 53 min period is broken into group time of approximately 10-15mins
•	 Language group activity will take place either in an adjacent room or on 	
	 the veranda outside the language classroom.
•	 Individual students speaking time depends on the activities that are run 	
	 in that language group time.

语言小组的结构
•	 通常每班分成3-4个小组，每组有5-8名学生；
•	 课堂时间为53分钟，每组平均有10-15分钟的时间；
•	 语言小组的活动主要是在邻近教室进行或在语言教室外的走廊上进行；
•	 学生个人的讲话时间依语言小组所开展的活动类型而定。

Running an effective small group language time
•	 Allow time for students to settle into the group 
•	 Explain your expectations clearly.
•	 Use different activities in small amounts of time
•	 Make the session interactive, fun & dynamic
•	 Have the group in a circle and sit with them
•	 Ensure each students has an opportunity to speak and listen to 
authentic language
如何有效组织语言小组的活动
•	 留给学生一定的时间，让他们先安静下来，调整好状态；
•	 向学生们解释清楚活动目标；
•	 把时间分成小段，每段时间内开展不同类型的活动；
•	 让小组活动充分互动、充满乐趣、生气勃勃；
•	 保证每个学生都有开口说话的机会，都能够听到地道的汉语表达。


